
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 25/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 530/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αριθ. 339/2014-
Ορθή Επανάληψη απόφασης του Δ.Σ., περί 
καθορισμού χρονικών προθεσμιών για την 
κατάθεση δικαιολογητικών ανανέωσης 
επαγγελματικών αδειών πωλητών λαϊκών 
αγορών. 

Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                            
1) Α.Λαζαρίδης, 2) Θ.Αγγελίνας, 3) Χ.Κούτρας, 4) Τ.Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13) Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 16Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 
18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20) Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ.Γαϊτάνου, 22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 
24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 
30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 
36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες    
Θ. Κορωνάς, Α.Μαρκούλης 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                         
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς, Γ.Λιλιόπουλος 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 514/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 517/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Γ.Μελιόπουλος, Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και 
προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 521/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Σ.Στουγιάννος, Ν.Μωυσιάδης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 522/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ν.Μπέκης Α.Αποστολόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Γ.Κάκαρης, Ι.Κυρατλίδης, Ζ.Πατσίκας, Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Σ.Ελευθεριάδου, Σ.Στουγιάννος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Σ.Στουγιάννος, Π.Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησε ο κ. κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Σοφιανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 525/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Μ.Σουμελίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, 
Μ.Σουμελίδης. 
12)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 529/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Α.Καγκελίδης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2014 αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος και προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. 
Γ.Μελιόπουλος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 538/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ι.Χειμώνας και προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, 
Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Χ.Γαϊτάνου, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μπέκης και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης και αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
 



  
 

Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε το 31ο θέμα, διότι είναι παρών 
στη συνεδρίαση και περιμένει υπομονετικά πολύ ώρα ένα εκπρόσωπος των επαγγελματιών 
πωλητών λαϊκών αγορών. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να προταχθεί το 31ο θέμα του 9ου  

θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου  
το από 19-11-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 

Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 
Με το άρθρο 85 του ν.4307/15-11-2014(ΦΕΚ Α – 246) τροποποιήθηκε η παρ.2 του άρθρου 

39 του ν.4264/15-5-2014(ΦΕΚ 118 – Α) ως προς της καταληκτικές ημερομηνίες, με αποτέλεσμα οι 
υφιστάμενες άδειες των επαγγελματιών πωλητών λαϊκών αγορών εξακολουθούν να ισχύουν μέχρι 
31-12-2014 αντί της 31/10/2014 ενώ η διαδικασία αξιολόγησης και ελέγχου των υποβληθέντων 
δικαιολογητικών, ολοκληρώνεται το αργότερο μέχρι τις 2 Μαρτίου 2015 αντί της 31 Δεκεμβρίου 
2014.  

Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει την 
τροποποίηση, της  υπ΄αριθμ. 339/2014 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου ως προς την 
καταληκτική ημερομηνία, για την κατάθεση των απαιτούμενων δικαιολογητικών από την 
31/10/2014 σε 31/12/2014, ανεξαρτήτως αλφαβητικής σειράς των επωνύμων τους και κατά τα 
λοιπά να ισχύει η υπ’ αριθμ. 339/23014 απόφαση του ΔΣ Βέροιας.  

Η παρούσα  απόφαση να τοιχοκολληθεί στα καταστήματα του Δήμου, να αναρτηθεί στην 
ιστοσελίδα και να κοινοποιηθεί με απόδειξη στις Ομοσπονδίες και τους Συλλόγους των 
επαγγελματιών πωλητών για την ενημέρωση των μελών τους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ο ενδιαφερόμενος πολίτης, σε συζήτηση που είχα μαζί του, λέει ότι δεν 

προλαβαίνει μέσα στις προβλεπόμενες προθεσμίες, αλλά τον ενημέρωσα ότι δεν εξαρτώνται από 
εμάς οι προθεσμίες, καθορίζονται από το νόμο.  

Ο ενδιαφερόμενος είπε ότι δεν προλαβαίνει και ζητά να πάρουμε άλλη απόφαση για να 
παραταθεί ο χρόνος υποβολής δικαιολογητικών. Τον ενημέρωσα ότι κάτι τέτοιο δε γίνεται, αλλά 
αυτό δεν είναι θέμα δικό μου για να αποφασίσω. Τα λέω σωστά κ. Ασλάνογλου; 

Ασλάνογλου: Σωστά τα λέτε Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Δεν εξαρτάται ο καθορισμός ημερομηνίας από εμάς. Δε μπορούμε να λάβουμε 

άλλη απόφαση από αυτή που μας ορίζει ο νόμος. 
Χ. Ζέρβας: Επειδή πρόκειται να δημιουργηθεί ένας σύλλογος και θα κάνουμε προσφυγή 

κατά του ΟΑΕΕ, αν εμείς αυτή τη στιγμή πάμε και μπούμε σε κάποια ρύθμιση, θα δεχτούμε τους 
τόκους και την ιατροφαρμακευτική περίθαλψη που μας έχει χρεώσει ο ΟΑΕΕ.  

Ζητούμε μια παράταση, για να προσφύγουμε κατά του ΟΑΕΕ, προκειμένου να πάρουμε 
προσωρινά ασφαλιστική ενημερότητα και να θεωρήσουμε τις άδειές μας. Αν όσοι χρωστούμε 
κάνουμε αύριο κάποια ρύθμιση, αποδεχόμαστε όλους τους τόκους και τις προσαυξήσεις του ΟΑΕΕ 
κι είναι μεγάλο το ποσό αυτό. Σκεφτείτε ότι σε μένα οι προσαυξήσεις είναι 7.000€ και η 
ιατροφαρμακευτική περίθαλψη 7.500€.  

Πρόεδρος: Το Δ.Σ. δε μπορεί να πάρει παράνομη απόφαση 
Χ. Ζέρβας: Οι νομικοί σας εδώ τι λένε; Δε μπορούν να κάνουν αγωγή στον ΟΑΕΕ για να 

πάρουν ασφαλιστική ενημερότητα; 
Πρόεδρος: Να κάνετε αγωγή, άλλο είναι αυτό. Παράνομη απόφαση δε μπορούμε να 

πάρουμε 
Χ. Ζέρβας: Εγώ δε λέω να πάρετε παράνομη απόφαση 
Πρόεδρος: Δε γίνεται. Δεν το καταλαβαίνετε ότι οι ημερομηνίες καθορίζονται από το νόμο 

κι όχι από εμάς; 
Χ. Ζέρβας: Εγώ προσωπικά έχω καταθέσει αίτηση με δυο υπεύθυνες δηλώσεις 
Πρόεδρος: Αντιλαμβανόμαστε το πρόβλημά σας, αλλά δε μπορεί να το λύσει το Δ.Σ. 

Παράνομη απόφαση δε μπορεί να πάρει, πρέπει να το καταλάβετε. 



Σιδηρόπουλος: Το θέμα γιατί ήρθε; 
Πρόεδρος: Για την παράταση της ημερομηνίας κατάθεσης δικαιολογητικών ανανέωσης 

επαγγελματικών αδειών πωλητών λαϊκών αγορών. 
Σιδηρόπουλος: Αφού είναι παράνομο… 
Πρόεδρος: Εμείς δώσαμε το λόγο στον πολίτη για να ακουστεί η άποψή του και να δούμε 

αν μπορούμε να κάνουμε κάτι. 
Ασλάνογλου: Είναι πολύ σαφές το εισηγητικό, η προθεσμία υποβολής δικαιολογητικών 

ήταν μέχρι τις 31/10/2014 και μετατέθηκε για τις 31/12/2014. Η αξιολόγηση των υποβληθέντων 
δικαιολογητικών από την τριμελή επιτροπή θα γίνει μέχρι τις 2/3/2015. 

Η δίμηνη παράταση εξομαλύνει πολύ αυτό το οποίο ζητάτε. 
Πρόεδρος: Ο κ. Ζέρβας λέει ότι δεν προλαβαίνει ούτε σε αυτή την καταληκτική 

ημερομηνία, αλλά εμείς δε μπορούμε να δώσουμε μεγαλύτερη παράταση από αυτή που ορίζει ο 
νόμος. 

Μπέκης: Θεωρώ ότι θα μπορούσαμε να την παρατείνουμε μέχρι τις 2/3/2015. Από τη 
στιγμή που η καταληκτική ημερομηνία ελέγχου των δικαιολογητικών είναι τότε, μέσα σε αυτό το 
χρονικό διάστημα, μπορούμε για κάποιους συμπολίτες μας που έχουν τεράστιο πρόβλημα με τον 
ΟΑΕΕ, να το παρατείνουμε μέχρι το Μάρτιο του 2015 και ταυτόχρονα να γίνεται κι ο έλεγχος. 

Παπαγιάννης: Μπροστά μας, με βάση τα έγγραφα, έχουμε μια τροπολογία. Είναι μια 
παράγραφος που λέει, χωρίς να λέει τίποτε άλλο αναλυτικά, ότι η ημερομηνία υποβολής 
δικαιολογητικών, από 31/10/2014 γίνεται 31/12/2014.  

Εμείς αυτή τη στιγμή δε μπορούμε να κάνουμε τίποτε, μπορούμε όμως να φέρουμε σα θέμα 
ημερήσιας διάταξης σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. και να πάρουμε μια απόφαση ότι οι 
συμπολίτες μας θίγονται από αυτή τη διάταξη του νόμου και δεν προλαβαίνουν π.χ. για λόγους 
έλλειψης ασφαλιστικής ενημερότητας, να προβούν στις νόμιμες ενέργειες, ώστε οι συμπολίτες μας 
να χρησιμοποιήσουν αυτή την απόφαση (που θα είναι πολιτική απόφαση) σε κάθε δικαστική 
ενέργεια, για να φαίνεται ότι κι εμείς σαν σώμα βλέπουμε θετικά το πρόβλημά τους, γιατί αυτοί οι 
άνθρωποι δεν θα προλάβουν να εκπληρώσουν τις τυπικές υποχρεώσεις ως προς το νομοθέτη. 

Εμείς λοιπόν σαν σώμα, μπορούμε σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ., αν θα θέλατε κι εσείς ο 
ίδιος Πρόεδρε, να βάλουμε αυτό το θέμα. Ψηφίζουμε δηλ. σαν Δ.Σ. ότι συμπάσχουμε με το 
πρόβλημα των συμπολιτών μας και βλέπουμε θετικά μια τυχούσα περαιτέρω παράταση αυτή της 
απόφασης. 

Πρόεδρος: κε Παπαγιάννη, τι θα λέγατε αν μια τέτοια απόφαση την υπέγραφαν όλοι οι 
επικεφαλής των παρατάξεων και τη στέλναμε στο Υπουργείο; 

Παπαγιάννης: Θα το έβλεπα πολύ θετικά. 
Πρόεδρος: Μιλάμε για πιο πρακτικά θέματα, αντί να περιμένουμε το επόμενο Δ.Σ. 
Παπαγιάννης: Αν δε διαφωνούν οι συνάδελφοι βεβαίως 
Πρόεδρος: Είναι μια πρόταση για να συντομεύουμε τη διαδικασία 
Ασλάνογλου: Η υπηρεσία δέχεται αιτήσεις μέχρι τη συγκεκριμένη ημερομηνία με ελλιπή 

δικαιολογητικά, αλλά θεωρούνται παράνομες. Από εκεί και πέρα εμείς … 
Πρόεδρος: Άλλο λέει ο κ. Παπαγιάννης. 
Ασλάνογλου: Εγώ σας λέω όμως τι συμβαίνει 
Πρόεδρος: Ο κ. Παπαγιάννης λέει να παραταθεί η ημερομηνία για να λυθεί το πρόβλημα 

των συμπολιτών μας, που δεν έχουν ασφαλιστική ενημερότητα, πέραν της αναγραφόμενης 
ημερομηνίας 

Σοφιανίδης: Επειδή είπε ο κ. Μπέκης ότι ο έλεγχος γίνεται μέχρι το Μάρτιο, λέω ότι κάτι 
τέτοιο δε μπορεί να γίνει, γιατί τα δικαιολογητικά παίρνουν αριθμό πρωτοκόλλου. Ποιος 
υπάλληλος θα τα δεχτεί π.χ. το Φεβρουάριο και θα θεωρηθούν νόμιμα; Είναι παράνομο να τα 
δεχτούμε. 

Αυτό που λέει ο κ. Παπαγιάννης είναι λογικό, να ζητήσουμε από την Αθήνα να γίνει μια 
αλλαγή. Δε μπορούμε να δεχόμαστε όμως εκπρόθεσμα δικαιολογητικά, αυτό είναι παράνομο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου; 

Μέλη: Ναι. 



Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Σ.Στουγιάννος, Ν.Μπέκης, 
Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-11-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 339/2014-Ορθή Επανάληψη απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 και 
του άρθρου 85 του Ν.4307/2014. 
 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
 

Εγκρίνει την τροποποίηση της αριθ. 339/2014-Ορθή Επανάληψη απόφασης του Δ.Σ., περί 
καθορισμού χρονικών προθεσμιών για την κατάθεση δικαιολογητικών ανανέωσης επαγγελματικών 
αδειών πωλητών λαϊκών αγορών, ως εξής: 

«Β) Καθορίζει την 31η Δεκεμβρίου 2014, ως καταληκτική ημερομηνία για την κατάθεση 
των απαιτούμενων δικαιολογητικών για την ανανέωση των επαγγελματικών αδειών πωλητών 
λαϊκών αγορών.  

Η κατάθεση των απαιτούμενων δικαιολογητικών για την ανανέωση των επαγγελματικών 
αδειών πωλητών λαϊκών αγορών θα γίνεται τις εργάσιμες ημέρες, από 09:00 ως 13:00, στη Δ/νση 
Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης & Τουρισμού Δ. Βέροιας, Τμήμα Αδειών, Εμπορίου και 
Καταστημάτων (Γραφείο 10, Μητροπόλεως 46, Βέροια)» 

Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 339/2014-Ορθή Επανάληψη απόφασή του. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  530 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Η. Μπατσαράς  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-12-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 


